
Interpellation gällande kommunens
effektiviseringsåtgärder och dess
kostnader

Sedan Moderaterna, med stöd av Liberalerna, Centerpartiet, Kristdemokraterna och
Sverigedemokraterna, fick majoritet i kommunfullmäktige 2022 har ett stort
effektiviseringsarbete i kommunen inletts, som hittills inneburit omorganisationer av
kommunens verksamheter både i och utanför kommunhuset. Bland annat har det tillsatts
en ny teknisk förvaltning, kommunens hemtjänstverksamhet utanför Nynäshamns
centralort har lagts ned, och ett antal chefer har köpts ut.

Utöver att dessa omfattande och långvariga åtgärder oundvikligen har stora och direkta
konsekvenser för våra kommunalt anställda, som utöver ändrade arbetsformer även
riskerar att behöva gå ned i arbetstid, bli utköpta eller rent av varslade, så innebär dessa
åtgärder även stora direkta kostnader för kommunen mitt i en tid av ekonomisk osäkerhet,
hög inflation, höga räntor och ett brinnande behov av ökade resurser i våra verksamheter.
Oavsett vilka förväntade vinster dessa effektiviseringar förväntas bära med sig över tid,
och oavsett hur sannolikt det är att så blir fallet, anser Vänsterpartiet Nynäshamn att de
samlade kostnaderna av detta omfattande effektiviseringsarbete behöver bli tydligt och
direkt redovisade inför kommunfullmäktige och kommunens invånare.

Vänsterpartiet Nynäshamn frågar därmed:

● Hur mycket har kommunens effektiviseringsåtgärder sedan hösten 2022, såsom av
att chefer köpts ut och omorganisationer genomförts, hittills kostat kommunen?

● Hur mycket planeras kommande effektiviseringsåtgärder att kosta kommunen?
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